
PROTOKÓŁ NR 42/12

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 12 września 2012 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 13:30, a zakończyło o 15:40.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Kamila Pietraszek,

4. Teresa Szczepańska,

5. Zofia Ujma,

6. Maria Zielińska, 

7. Krzysztof Kapała,

8. Zbigniew Mazurak.

Nieobecni usprawiedliwieni: Adam Bierowski, Mariusz Kubiak, Paweł Pituch, Paweł Szymczyk.

Zaproszone osoby:

9. Krystyna Rogowska.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Analiza, dyskusja i wnioski w temacie dopłat do taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

odprowadzanie ścieków.

3. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej.

4. Sprawy różne. 

Ad. 1 Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący, zapoznał zebranych z porządkiem obrad.

Ad. 2 Pani Kierownik Dz. Finansowego, K. Rogowska zapoznała zebranych z projektem Uchwały w 

sprawie dopłat  do taryf  za  zbiorowe zaopatrzenie  w wodę i  zbiorowe odprowadzanie  ścieków na terenie 

Miasta Kowary. Proponowana dopłata przez Pana Burmistrza miała obejmować tylko ścieki w kwocie 6,22 zł.  

W sumie cena za m³ wody kształtowała się w wysokości 7,38 zł brutto, a za m³ ścieków 10,64 zł. Razem 18,02 

zł.

Członkowie komisji,  biorąc pod uwagę wysokość podatku od nieruchomości  jaki  płaci  S-ka KSWiK, oraz 

zaoszczędzone  środki  których  U.M.  nie  musiał  dopłacać  użytkownikom  poboru  wody  i  odprowadzania 

ścieków, (gdyż od 2008 r. nie była podwyższana ta stawka), przeliczyli wszystko i uzgodnili jednogłośnie że  

dopłata do zaopatrzenia w wodę wyniesie 1 zł 73 gr a do odprowadzania ścieków 7 zł 51 gr.

Wg projektu K.B.P.iF. ogólnie cena za m³ wody ze ściekami będzie wynosić 15 zł.

Ad. 3 Po przedstawieniu przez P. Rogowską – kierownika Dz. Finansowego UM projektu zmian w 
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budżecie na 2012 r., radni szczegółowo wypytywali o konieczność i celowość zmian.

Nie  zgodzili  się  w  punkcie  3  uzasadnienia  co  do  zmian  i  przesunięcia  środków  w  kwocie  2625  zł  na 

zwiększenie wydatków z tytułu opłat za usługi telefonii komórkowej i stacjonarnej.

Ad. 4 W sprawach różnych poruszono wiele tematów, bardzo ważnymi są: brak inwestycji (wymiana 

okien)  w Szkole  Podstawowej  nr  3,  rozliczenie  rewitalizacji  w centrum miasta,  zniszczenie  przez  byłych 

dzierżawców obiektu na „wyspie”, oraz rozliczenie dotyczące wyciętych drzew w miejscu powstałego Parku 

Miejskiego, który był „otworzony”, a jeszcze jest nie wykończony. 

Względem wszystkich tych spraw K.B.P.iF. podjęła wnioski jak we wnioskach.

Po podjęciu wniosków zakończono posiedzenie komisji.

Wnioski Komisji:

1.  Omawiając projekt uchwały w sprawie dopłat do taryf za zaopatrzenie w wodę i odprowadzanie 

ścieków, K.B.P.iF. proponuje dopłatę do wody 1,73 zł a do ścieków 7,51 zł. Razem 9,24 zł. Użytkownicy będą  

płacić 15 zł. (jednogłośnie)

2. K.B.P.iF. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w/s zmian w budżecie na 2012 r., negatywnie 

odniosła się do wyjaśnienia pkt. 3, dotyczącego przesunięcia kwoty 2625 zł na telefonię w MSR i nie wyraża 

zgody na to przesunięcie. (jednogłośnie przy 1 głosie wstrzymującym).

3.  K.B.P.iF. zwraca się do P. Burmistrza o wykonanie planowanej inwestycji tj. wymiany okien w 

Szkole Podstawowej nr 3, na co były przeznaczone pieniądze w budżecie zgodnie z postanowieniem i uchwałą  

Rady Miejskiej. (jednogłośnie)

4. K.B.P.iF. wnioskuje do P. Burmistrza o udzielenie odpowiedzi w sprawie byłych dzierżawców tzw.  

„Wyspy”.  Czy  odzyskano  środki  za  sprzedaż  przedmiotów  metalowych  i  czy  byli  dzierżawcy  ponieśli 

konsekwencje za zniszczenie obiektu na wyspie która uległa degradacji. Prosimy o udostępnienie radnym do 

wglądu protokołu zdawczo-odbiorczego. (jednogłośnie)

5. K.B.P.iF. wnioskuje do P. Lipińskiego aby udzielił informacji na sesji 19.09.2012 dotyczącej zbycia 

pozyskanego drewna z wyciętych drzew podczas inwestycji  w parku oraz wysokości  kwoty za to drewno. 

(jednogłośnie)

6. K.B.P.iF. wnioskuje do Przewodniczącego R.M. Pana Kapały o przeanalizowanie całej procedury 

związanej z budową parku (jednogłośnie) i zbyciem drewna.

7. Komisja Budżetu Planowania i Finansów zwraca się do Pana Burmistrza o udzielenie informacji, 

czy materiały zużyte do rewitalizacji przestrzeni publicznej (ul. Pocztowa) posiadały certyfikaty jakości, oraz 

które z nich winny posiadać te certyfikaty. (jednogłośnie)

8.  K.B.P.iF. wnioskuje do P. Burmistrza aby w projekcie budżetu na rok 2013-2014 zabezpieczyć 

środki na budowę ulicy w Krzaczynie z chwilą kiedy zostanie skończona inwestycja wodno-kanalizacyjna wraz 

z przykanalikami. (jednogłośnie)

Protokołowała:                                                                                                                        Przewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                        Komisji Budżetu, Planowania i Finansów
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